

Title (en)  
ELECTRIC SWITCH.

Title (de)  
ELEKTRISCHER SCHALTER.

Title (fr)  
INTERRUPEUR ELECTRIQUE.

Publication  
**EP 0139730 A1 19850508 (DE)**

Application  
**EP 84901739 A 19840413**

Priority  
DE 3313937 A 19830415

Abstract (en)  
[origin: WO8404200A1] Electric switch having at least one electrically conducting contact ball ranged in a support and enabling to connect at least two contacts. There is further provided a switch plate with at least one recess, on which the contacts are segmentally brought to the recess, similarly to a conducting track. The ball is collected in a support and movably guided by said support in parallel to the surface of the switch plate, thereby enabling the ball to be engaged in the recess.

Abstract (fr)  
Interrupteur électrique avec au moins une bille de contact électriquement conductrice disposée dans un support et permettant de relier au moins deux contacts. Est en outre prévue une platine d'interrupteur avec au moins un évidement, sur laquelle les contacts sont amenés à l'évidement de façon segmentaire, similairement à une piste conductive. La bille est recueillie dans un support et est guidée de manière mobile par celui-ci parallèlement à la surface de la platine d'interrupteur, ce qui permet à la bille de s'engager dans l'évidement.

IPC 1-7  
**H01H 1/16**

IPC 8 full level  
**H01H 1/16** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**H01H 1/16** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8404200 A1 19841025**; DE 3313937 A1 19841018; EP 0139730 A1 19850508

DOCDB simple family (application)  
**DE 8400090 W 19840413**; DE 3313937 A 19830415; EP 84901739 A 19840413